
Protokół Nr 11/2007 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu  

Rady Gminy Wierzchlas z dnia 21 listopada  2007 roku  

w pok. nr 15 tut. Urzędu. Początek posiedzenia o godz. 8
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Bożena Przybyła               – Przewodniczący Komisji 

2. Marcin Kowalczyk           – Z-ca Przewodniczącego 

3. Ilona Kucharczyk             – Członek 

4. Anna Olejnik                     - Członek 

5. Karol Sakowski                 – Członek 

6. Teresa Nowak                    – Skarbnik Gminy 

7. Bożena Bąk                        – Pracownik UG 

8. Leszek Gierczyk                 - Sekretarz Gminy 

9. Danuta Urbanik                  - Pracownik UG 

10. Lidia Przywojska                - Pracownik UG 

11. Ludmiła Wypycha              - Pracownik UG 

12. Andżelika Kucharska-Bociąga – Pracownik uG 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Bożena Przybyła – Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Zaopiniowanie materiałów na  XI sesję Rady Gminy – uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie gminy Wierzchlas 

b)  ustalenie najniższego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w Gminnym 

Ośrodku  Pomocy Społecznej w Wierzchlesie. 

c)  uzgodnienie ustalenie wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 

zatrudnionych  w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Wierzchlesie 

d)  ustalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania za pracę oraz zasady 

przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych na terenie Gminy  Wierzchlas dodatków do wynagrodzenia i 

nagród. 

e)  przystąpienie do Lokalnej Grupy Działania „Jurajska Kraina Warty”. 

f)  wykup gruntów na poszerzenie drogi gminnej Mierzyce – Opatów.  

2.  Określenie stawek podatku rolnego na 2008 rok.. 

3.  Określenie stawek podatku leśnego na 2008 rok   

4. Omówienie projektu przydomowych oczyszczalni ścieków  

5. Omówienie Gminnego Programu Rozwoju Oświaty na  terenie Gminy 

Wierzchlas. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

likwidacji Poradni Internistycznej Konsultacyjnej w strukturze SP ZOZ w Wieluniu 

7. Wizja na gruncie – podjęcie decyzji dotyczącej sprzedaży działek położonych w 

Kraszkowicach  

8. Wolne wnioski i zapytania. 
 

 

Punkt 1  

Na posiedzenie przybyła Pani Ewa Owczarek Przewodnicząca Związków 

Zawodowych  Nauczycielstwa Polskiego w sprawie  

 

d)  ustalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania za pracę oraz 

zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych na terenie Gminy  Wierzchlas dodatków do wynagrodzenia i 

nagród. 
Wprowadzenia do tematu dokonała Danuta Urbanik i powiedział, ze w związku ze 

zmiana art.30, ust.6 Ustawy z dnia 26.01.1982r. Karta Nauczyciela  organ 

prowadzący Szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego, określa corocznie 

dla nauczycieli w drodze regulaminu obowiązującego od dnia 1 stycznia do  

31 grudnia. 

1. wysokość stawek podatku o którym mowa w ust. 1 pkt.2 oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków tj. dodatek za wysługę lat, motywacyjny, 

funkcyjny oraz za warunki pracy. 

2. szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za  godziny  

ponadwymiaarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

3. wysokość i warunki wypłacania składników wynagrodzenia o których mowa w 

ust. 1 pkt 4 o ile nie zostały one określone w ustawie lub w odrębnych przepisach 

tj. nagród i dodatków mieszkaniowych.  

Powiedziała, że w obecnym roku nie zostały zgłoszone żadne zmiany i poprawki 

do regulaminu. 

Stawki określone w regulaminie są co roku podnoszone o wskaźnik waloryzacji. 

Komisja zaproponowała aby podnieść górne granice dodatków funkcyjnych i tak: 

opiekun stażu  obecnie jest 10zł - 20zł, a proponuje się od 30 zł – 50 zł, 

Wychowawca klasy obecnie wychowawstwa w jest 20 zł– 50 zł  a przedstawia się 

to tak, ze szkołach  jest 29 zł, a w przedszkolach 37 zł, proponuje się zwiększyć od 

50 zł – 70 zł i tak w szkołach byłoby 40 zł, a w przedszkolach 50 zł. 

Przedstawione propozycje komisja poddała pod głosowanie  za było 4 radnych 

jeden radny wstrzymał się od głosu. 
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Punkt 1  

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas 

 

wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak i powiedziała,  

że otrzymaliśmy dotację z Urzędu Wojewódzkiego kwote 13.000 zł na drogę 

Wierzchlas, ul. Łąkowa . 

w związku z tym budżet po stronie dochodów i po stronie wydatków zwiększę się o 

tą kwotę. Jest to zadanie inwestycyjne i muszą być wprowadzone na to  zadanie . 

wraz z tym zwiększa się załącznik 5 i 6 do budżetu. 

 

Wprowadzona została dodatkowa uchwała a mianowicie przeniesienie środków 

między działami i rozdziałami,  Skarbnik Gminy powiedziała, że zmniejsza się 

Dział 600  Transport i Łączność o kwotę 24.000 zł, a kwota zwiększeń  14.000 zł 

Zmniejszenia to 13.000 zł środki z ul. Łąkowej oraz na drogę Kraszkowice 

zaplanowane było 11.000 zł na wykonanie strategii. Obecnie nie będzie to 

wykonywane  w związku z tym przenosi się środki na inne cele. 

Zwiększamy w tym samym dziale środki w wysokości -  14.000 zł na zakup 

znaków drogowych, oraz 10.000 zł przeznacza się na Strategie Rozwoju 

Regionalnego  zrównoważonego  zagospodarowania Wielkiego Łuku Warty.” 

 

Komisja nie miała pytań i wnosi o podjęcie uchwały na sesji. 

 

* Przewodnicząca Komisji Bożena Przybyła zwróciła się do Pani Skarbnik z 

pismem od Pani Dyrektor Publicznego Przedszkola na zwiększenie środków na 

zakup środków chemicznych. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Skarbnik wyjaśniła, ze podział środków opracowuje Pan BHP-owiec Andrzej 

Stasiak i do niego należy się zwrócić.  

   

b)  ustalenie najniższego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w 

Gminnym Ośrodku  Pomocy Społecznej w Wierzchlesie. 

c)  uzgodnienie ustalenie wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 

zatrudnionych  w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Wierzchlesie 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Lidia Przywojska i powiedziała, że zachodzi 

konieczność podniesienia  stawek najniższego wynagrodzenia i wartości jednego 

punktu dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchlesie . 

Ostatnia Uchwała podjęta w tej sprawie była 8.12.2003r. 

Pracownicy GOPS wynagradzani są zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów  

z dnia 2 sierpnia 2005r. w sprawie zasad wynagradzania pracowników 

samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek 

samorządu terytorialnego. 
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W myśl w/w Rozporządzenia Rada Gminy podejmuje  uchwały w sprawie 

najniższego wynagrodzenia i  wartości jednego punktu . 

W związku z tym Pani Kierownik wnioskowała o wyrażenie opinii w tych 

tematach                                                                                                             - 

obecnie wartość punktu wynosi 3,50 zł a proponuje się podnieść do 5 zł, natomiast 

najniższe wynagrodzenie obecnie wynosi 68 zł a proponuje się podnieść do 700 zł. 

 

Komisja po zapoznaniu się z przedstawiona informacją nie miała uwag i wnosi o 

podjęcie uchwały na najbliższej sesji rady Gminy.  

 

e)  przystąpienie do Lokalnej Grupy Działania „Jurajska Kraina Warty”. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Andżelika Kucharska –Bociąga i powiedziała, 

że istnienie Lokalnej Grupy Działania (LGD) niezbędne jest dla pozyskiwania 

środków osi 3 i osi 4 Leader w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2007 – 2013.  

Z inicjatywy 4 gmin: Osjaków, Konopnica, Wierzchlas i Pątnów zadecydowano o 

powstaniu wspólnej LGD. Nowo utworzona LGD powinna posiadać osobność 

prawną i przybrać formę stowarzyszenia zgodnie z zapisami ustawy z dnia 7 marca 

2007 r. o wspieraniu rozwoju obszarów wiejskich z udziałem środków 

Europejskiego Funduszu rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. Dlatego 

też nasza LGD, powzięła działania w celu zarejestrowania LGD w formie 

stowarzyszenia. Do LGD włączono również Gminę Działoszyn. Odbyło się już 

pierwsze spotkanie założycielskie, na którym ustalono nazwę LGD a mianowicie 

„Jurajska Kraina Warty”. Przygotowano też niezbędne dokumenty niezbędne do 

rejestracji stowarzyszenia, które aktualnie zostały złożone do sądu rejestrowego.  

LGD jest partnerstwem trójsektorowym składającym się z przedstawicieli sektora 

publicznego, gospodarczego i społecznego. W „Jurajskiej Krainie Warty” 

przedstawicielami sektora publicznego są w chwili obecnej wójtowie, którzy 

przystąpili imiennie, gdyż nie podjęto jeszcze uchwały o przystąpieniu Gminy do 

stowarzyszenia. Przedstawicielami sektora gospodarczego są przede wszystkim 

przedsiębiorcy i właściciele gospodarstw agroturystycznych z terenu tych 5 gmin. 

Natomiast przedstawicielami sektora społecznego są mieszkańcy w/w gmin 

czynnie działających w lokalnych organizacjach pozarządowych. Aby LGD mogła 

aplikować ośrodki z Leader-a musi opracować własną Lokalną Strategię Rozwoju 

(LSR). Łącza się z tym oczywiście koszty. Ponieważ Stowarzyszenie nie posiada 

żadnych środków pieniężnych wójtowie, którzy zresztą są inicjatorami tego 

przedsięwzięcia, ustalili, iż najlepiej byłoby, aby składka członkowska 

przystępujących do Stowarzyszenia gmin wynosiła 1 złotówkę na mieszkańca w 

każdej gminie. Rozwiązałoby to problem funkcjonowania Lokalnej Grupy 

Działania, gdyż pozyskane w ten sposób środki można by przeznaczyć na 
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opracowanie Lokalnej Strategii Rozwoju, na opłatę rejestracyjna oraz inne opłaty 

typu przelew, przesyłka. 

W ramach działania „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” beneficjenci będą 

mogli ubiegać się o finansowanie operacji z zakresu działań Osi 3 „Różnicowanie 

w kierunku działalności nierolniczej”, „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw” 

i „Odnowa i rozwój wsi” na zasadach określonych w rozporządzeniach do tych 

działań, pod warunkiem, ze podmioty starające się o dofinansowanie maja miejsce 

zameldowania, albo siedzibę lub prowadzą działalność na obszarze działania 

Lokalnej Grupy Działania. Zakres pomocy obejmuje również: 

1) podnoszenie świadomości mieszkańców wsi, w tym poprzez organizację 

szkoleń i innych przedsięwzięć o charakterze edukacyjnym i warsztatowym la 

ludności z obszaru objętego LSR; 

2) podniesienie jakości życia ludności na obszarze działania LGD, w tym poprzez: 

- udostępnianie na potrzeby społeczności wiejskiej urządzeń i sprzętu 

komputerowego, w tym urządzeń i sprzętu umożliwiającego dostęp do Internetu; 

- organizację imprez kulturalnych, rekreacyjnych, sportowych na obszarze objętym 

działalnością LGD; 

3) rozwój aktywności społeczności lokalnej, w tym poprzez: 

- promocję lokalnej twórczości ludowej, kulturalnej i artystycznej z 

wykorzystaniem lokalnego dziedzictwa kulturowego, historycznego oraz 

przyrodniczego; 

- kultywowanie miejscowych tradycji, obrzędów i zwyczajów; 

- kultywowanie tradycyjnych zawodów i rzemiosła; 

4) rozwój agroturystyki i turystyki na obszarach wiejskich w tym poprzez: 

- utworzenie lub zmodernizowanie bazy informacji turystycznej oraz stron WWW, 

przygotowanie i wydanie folderów i innych publikacji informacyjnych dla obszaru 

objętego LSR; 

- budowę/odbudowę małej infrastruktury turystycznej, w szczególności punktów 

widokowych, miejsc wypoczynkowych i biwakowych, tras narciarstwa biegowego 

i zjazdowego, tras rowerowych, ścieżek spacerowych, dydaktycznych; 

5) zachowanie lub odtworzenie, zabezpieczenie i oznakowanie cennego 

dziedzictwa przyrodniczego i krajobrazowego ze szczególnym wskazaniem na 

obszary chronione, w tym obszary objęte siecią Natura 2000; 

6) zachowanie dziedzictwa kulturowego i historycznego, w tym poprzez: 

- prowadzenie  badań, gromadzenie danych, odbudowa lub renowacja, 

zabezpieczanie, uporządkowanie i oznakowanie niewielkich obiektów kulturowych 

i historycznych ważnych lub charakterystycznych dla danej miejscowości; 

- odnawianie, uporządkowanie i oznakowanie prywatnych budynków i obiektów 

charakterystycznych dla budownictwa i krajobrazu danego regionu; 

- remont świetlic wiejskich i zakup ich wyposażenia; 

7) rozwój lokalnej aktywności gospodarczej poprzez inicjowanie powstawania, 

rozwoju, przetwarzania, wprowadzenia na rynek oraz podnoszenia jakości 
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produktów i usług bazujących na lokalnych zasobach, w tym naturalnych 

surowcach lub produktach rolnych i leśnych, oraz tradycyjnych sektorach 

gospodarki. 

 

Komisja nie miała uwag i wnosi o podjęcie uchwały na sesji.  

 

f) wykup gruntów na poszerzenie drogi gminnej Mierzyce – Opatów. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Bożena B   

 

Komisja stwierdziła, że 1.000 zł za ar jest to zbyt wysoka kwota i komisja 

wnioskuje aby prowadzić z Panią Lemiesz negocjacje zmierzające do obniżenia 

ceny za jeden ar. Komisja wstrzymuje się z podjęciem decyzji do sesji.   

 

Punkt 2  

Określenie stawek podatku rolnego na 2008 rok. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Ludmiła Wypuch i powiedział, ze zgodnie z 

art.6 ustawy z dnia 15 listopada 1984 (Dz.U.Nr 52, poz. 268 ze zm.) Podatek rolny 

za rok podatkowy wynosi równowartość pieniężną 2,5Q żyta dla gruntów powyżej 

1 ha i równowartość pieniężną 5q żyta dla gruntów  do 1 ha. 

Obliczane według średniej ceny skupu żyta za pierwsze trzy kwartały roku 

poprzedzającego rok podatkowy , średnią cenę skupu ogłasza Prezes GUS w 

Monitorze Polskim i w tym roku wynosi ona 58,29 zł za Q tj. 145,72 zł za 

gospodarstwo o raz 291,45 zł za nieruchomość. 

Zgodnie z art.6 pkt.3 Rady Gminy są uprawnione do obniżenia cen skupu 

określonych w ust.2 przyjmowanych jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze gminy.  

 

Komisja nie miała uwag przychyla się do przedstawionej informacji i utrzymuje 

stawkę podatku w wysokości ogłoszonej przez GUS. 

 

 Punkt 3.   
 

Określenie stawek podatku leśnego na 2008 rok   

 

Wprowadzenia do tematu Ludmiła Wypycha i powiedziała, że zgodnie z art. 4 

Ustawy o podatku lesnym z 30 października 2002r. o podatku leśnym  os 1 ha za 

rok podatkowy wynosi równowartość pieniężną 0,220 m3 drewna obliczaną wg 

średniej ceny sprzedaży drewna uzyskanej przez nadleśnictwo za pierwsze trzy 

kwartały roku poprzedzającego rok podatkowy. Średnia cena sprzedaży drewna 

ustala się na podstawie komunikatu Prezesa GUS ogłoszonej w Monitorze Polskim. 
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Rada Gminy może obniżyć kwotę stanowiącą średnią cenę sprzedaży drewna 

przyjmowaną jako podstawa obliczania podaku leśnego na obszarze Gminy. 

Podatek wynosi 32,40 zł za 1 ha lasu. 

 

Komisja nie miała uwag przychyla się do przedstawionej informacji i utrzymuje 

stawkę podatku w wysokości ogłoszonej przez GUS. 

 

Punkt  4.  
 

Omówienie projektu przydomowych oczyszczalni ścieków  

Wprowadzenia do tematu dokonała Andżelika Kucharska –Bociąga i powiedziała, 

że, koncepcja kanalizacji wykonana dla Gminy Wierzchlas nie obejmuje 100 % 

gospodarstw na terenie Gminy. Przyczyną tego jest przede wszystkim rozproszona 

zabudowa niektórych terenów. W związku z tym, wiele gospodarstw nie będzie 

miało możliwości przyłączenia się do gminnej oczyszczalni ścieków. 

Zaproponowaliśmy więc alternatywne rozwiązanie w postaci przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Prawdopodobnie na początku przyszłego roku pojawi się 

możliwość skorzystania ze środków unijnych na budowanie takich oczyszczalni 

ścieków, więc bardzo korzystne byłoby skorzystanie z takiego rozwiązania. 

Podstawą będzie uzyskanie zgody zainteresowanych oczyszczalniami 

mieszkańców oraz opracowanie projektu ich budowy z określeniem 

wykorzystywanych technologii. Dofinansowanie takiego projektu sięga 75 % 

dlatego też proponowany byłby np. montaż finansowy: 10% gmina, 15% 

mieszkańcy. Gdzie obecnie koszt wybudowania takiej oczyszczalni szacuje się na 

ok. 8-12 tys. zł. Projekt obejmowałby budowę oczyszczalni przydomowych 

zlokalizowanych na gruntach prywatnych i miałby funkcjonować w okresie 

długoterminowym. Beneficjent, czyli Gmina Wierzchlas byłaby właścicielem 

projektu. Natomiast właściciele nieruchomości zobowiązani byli by do podpisania 

umowy z Gminą, na mocy, której przyznaliby inwestorowi prawo do 

dysponowania terenem niezbędnym do zrealizowania inwestycji polegającej na 

budowie indywidualnej biologicznej przydomowej oczyszczalni ścieków. Ponadto 

Gmina musiałby podpisać umowy użyczenia z ostatecznymi użytkownikami na 

bezpłatne używanie tych oczyszczali.  
 

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości . 

 

Punkt 5. 

 

Omówienie Gminnego Programu Rozwoju Oświaty na terenie Gminy 

Wierzchlas. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk i powiedział, 

ze program ten analizowany jest już od dłuższego czasu  przeprowadzone zostały 
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również konsultacje społeczne w związku z tym zachodzi konieczność podjąć 

decyzję i uchwalić go w takim lub innym brzmieniu. Przeprowadzone było również 

zebranie w gronie związków zawodowych   i analizowany był program ze 

wszystkich stron całą tą sytuację, a sytuacja ekonomiczna jeśli chodzi o oświatę 

jest bardzo niedobra w Gminie, powiedział, że Gminy które dokładają do Oświaty 

będą dokładać jeszcze więcej i jeśli będziemy chcieli utrzymać taką sieć placówek 

oświatowych na terenie Gminy to należy się liczyć z tym ,że będzie coraz mniej 

inwestycji na terenie Gminy. Analizowana była również sytuacja przeniesienia 

nauczycieli  z likwidowanych placówek do innych na terenie Gminy Wierzchlas. 

Zwrócił się do komisji o zajęcie stanowiska w tym temacie. Przedstawiona została 

radnych analiza liczby dzieci w poszczególnych szkołach . 

Pani Owczarek powiedziała, że związki zawodowe interesuje tylko czy nauczyciele 

będą mieli prace w innych placówkach.  

Komisja po szczegółowej analizie zgłosiła wniosek aby dzieci przedszkolne z 

Łaszew  przenieść do Strug i tam utworzyć filie przedszkola z Mierzyc natomiast 

dzieci ze szkoły z Łaszew dowożone byłby do Toporwa a ze Strug do Mierzyc.  

Komisja zgłosiła wniosek aby utworzyć oddział przedszkolny w Strugach i 

przenieść dzieci z Łaszew. 

Za było 3 radnych,  1 rady był przeciw i 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Następnie pod głosowanie poddany został projekt Gminnego Programu Rozwoju 

Oświaty  za przyjęciem było 3 radnych 2 radnych było przeciw przyjęciu projektu 

programu. 

Komisja Oświaty większością głosów przyjęła Projekt Gminnego Programu 

Rozwoju Oświaty, 

 

Punkt  6.  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji 

Poradni Internistycznej Konsultacyjnej w strukturze SP ZOZ w Wieluniu 

 

Komisja przychyla się do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

likwidacji poradni internistycznej. 

 

Punkt  7.  

 

Wizja na gruncie – podjęcie decyzji dotyczącej sprzedaży działek położonych 

w Kraszkowicach . 

 

Komisja udała się teren w celu zapoznania się z położeniem działek 

przeznaczonych do sprzedaży w miejscowości Kraszkowice. 
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Komisja przychyla się do wniosku Pana Mielczanka i postanowiła sprzedać działki 

na zamianę plus dopłata do gruntów gminnych przez Pana Mielczarka według 

wyceny  rzeczoznawcy. 

 

Punkt  8.  

Wolne wnioski i zapytania. 

 

1)  Przewodnicząca Komisji Bożena Przybyła przedstawiła radnym wniosek pani 

Dyrektor Publicznego Przedszkola w Kraszkowicach w sprawie zwiększenie o ½  

etatu dla sprzątaczki publicznego przedszkola w Kraszkowicach. Pismo stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Komisja poddała wniosek o zwiększenie zatrudnienia  pod głosowanie i przyjęła go 

jednogłośnie . 

 

2)   Do Komisji Oświaty  wpłynął również wniosek Pani Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Wierzchlesie w sprawie zwiększenia o ½ etatu konserwatora. 

Na posiedzenie  Komisji przybyła również Pani Dyrektor która poprosiła Komisję 

o pozytywne zaopiniowanie wniosku, gdyż pracownicy obsługi są przeciążeni 

pracą  jest to bardzo duży obiekt który trzeba utrzymać  

Radan Ilona Kucharczyk zapytała ile osób jest zatrudnionych w Szkole w 

Wierzchlesie. 

Pani Dyrektor Halina Głuszek odpowiedział, że łącznie w Szkole Podstawowej           

i Gimnazjum łącznie jest 4,5 etatu. 

 

Komisja po szczególnym zapoznaniu  się z  przedstawionym wnioskiem  komisja 

jednogłośnie postanowiła zwiększyć o ½ etatu zatrudnienie w Szkole Podstawowej 

w Wierzchlesie.  

 

3)   Radna Ilona Kucharczyk  zgłosiła wniosek o zorganizowanie zajęć  dla dzieci 

niepełnosprawnych z Koła Przyjaciół Dzieci Niepełnosprawnych z Mierzyc. 

Zajęcia odbywały by się raz w tygodniu jedną godzinę lekcyjną w Szkole w 

Mierzycach. Wnioskowała o zatrudnienie nauczycielki dla 8 dzieci, które  nigdzie 

nie uczęszczają do szkoło ani żadnych ośrodków  terapeutycznych i takie zajęcia 

bardzo by im się przydały. Dzieci te nie podlegają już obowiązkowi szkolnemu . 

zapytała czy jest możliwość finansowa  byłby to 4 godziny w miesiącu .  

Dowóz dzieci będzie w zakresie rodziców  

 

Skarbnik wyjaśniła, ze sprawami zatrudnienia zajmuje się Pani kadrowa  i to do 

niej należy się zwrócić w sprawie uzgodnienia szczegółów  decyzje podejmuje 

Wójt w porozumieniu z Radą Gminy. 
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Przewodnicząca Komisji powiedział, że w związki z zaistniałą sprawą należy 

skierować pisemny wniosek.  

 

 

4) Ilona Kucharczyk zapytała odnośnie postępów w pracach na  budową sieci 

komórkowej. 

Sekretarz  wyjaśnił , że sprawa obecnie utknęła w Urzędzie Wojewódzkim i 

Sanepidzie  zmieniły się obecnie przepisy, które może pozwala ułatwić pewne 

sprawy m.in. nie będzie wymagany raport oddziaływania na środowisko. Instytucje 

te potrzebują trochę czasu i w związku z t tym musimy poczekać. Podpisana jest 

umowa z siecią komórkową ERA jak tylko coś ruszy to od razu ruszymy z budową.  

 

5) Ilona Kucharczyk zapytała się odnośni budowy stron internatowej. 

 

Sekretarz powiedział, ze prowadzone był rozmowy z osobą zajmującą się  

powstawaniem takich stron i ma dać konkretną odpowiedź w najbliższych dniach. 

 

Na tym protokół zakończono 

 

Protokołowała: 

                                                                                            Przewodnicząca  

Marta Kowalczyk                                                                Komisji OZKiS 

 

                                                                                             Bożena Przybyła 

   


